
 

Zápis z 15. jednání ZO Bory 29.11.2023 v 18.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Filipová Jitka, Vávra Pavel, Dostál Jan, Ing. 
Zmeškal Pavel, Večeřa Luděk, Viliš Petr, Ing. Fňukalová Charvátová Petra, Březka Josef, Mgr. 
Zikmund Pavel 
 
Omluveni: Mgr. Jahodová E., Vávra A., Vala M. 
Neomluveni: Kotačka L.   
Hosté: občané obce Bory 
 
1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 18.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 11. 
Jednání je usnášeníschopné.      

Usnesení č. 1/15 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
Návrh starostky: Fňukalová Charvátová Petra, Březka Josef 
 
Hlasování:  
Pro:  11    Proti: 0   Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2/15 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Fňukalovou Charvátovou Petru a Březku 
                                   Josefa. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání: 
 

1. Zahájení zasedání  
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO 
5. Rozpočtové opatření č. 10/2023 
6. Obecně závazná vyhláška 
7. Likvidace majetku Obec Bory 
8. Likvidace majetku ZŠ, MŠ a ŠJ Bory 
9. Kalkulace vodného a stočného 2024 
10. Cena stočného 2024 
11. Prodej, koupě pozemků 
12. Školní park – projektová dokumentace 
13. Výběrové řízení 

a. Komunikace Na Sádkách 
b. Hřbitovní zeď 



 

14. Schválení rozpočtu 2024 
15. Žádosti 
16. Různé 
17. Závěr 

 
Hlasování:  
Pro: 11     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/15 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
Dostavil se Kotačka Ladislav, počet přítomných členů ZO je 12. 
 
4. Usnesení z jednání RO 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 30.10. a 7.11.2023. 
       
Usnesení č. 4/15 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 30.10. a 7.11.2023. 
 
5. Rozpočtové opatření č. 10/2023 

Starostka vysvětlila jednotlivé položky RO č. 10/2023 ve výši 415.000, - Kč. 
Rozpočtové opatření starostka schválila dne 1.11.2023. 

 
Usnesení č. 5/15 ZO: ZO vzalo na vědomí RO č. 10/2023 ve výši 415.000, - Kč. 
Příloha č. 1-RO č. 10/2023 
 
6. Obecně závazná vyhláška 

Starostka: na minulém jednání jsme neschválili Obecně závaznou vyhlášku o místním 
poplatku za užívání veřejného prostranství. Aby v příštím roce nezůstala v platnosti 
vyhláška, která platí letos, musíme ji zrušovací vyhláškou zrušit. 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6/15 ZO: ZO schválilo Obecně závaznou vyhlášku o zrušení Obecně závazné 
                                    vyhlášky č. 2/2010, o místních poplatcích, část IV. Poplatek za užívání  
                                    veřejného prostranství. 
 
7. Likvidace majetku Obce Bory 

Starostka: obec předložila návrh na likvidaci nepotřebného, poškozeného nebo nefunkčního 
majetku obce Bory. 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7/15 ZO: ZO schválilo vyřazení a likvidaci majetku dle návrhu obce Bory. 
 
 
 



 

8. Likvidace majetku ZŠ, MŠ a ŠJ bory 
      Starostka: škola předložila návrh na likvidaci nepotřebného, poškozeného nebo 
      nefunkčního majetku ZŠ, MŠ a ŠJ Bory 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8/15 ZO: ZO schválilo vyřazení a likvidaci majetku dle návrhu ZŠ, MŠ a ŠJ Bory. 
 
 
9. Kalkulace vodného a stočného 2024 
    Starostka: firma Provod opět letos připravila kalkulaci cen vodného a stočného pro rok 2024.  

a) Cena vodného na rok 2024 je nakalkulována ve výši 44,64 Kč/m3, s DPH to je 50,- 
Kč/m3. DPH na vodném se ze zákona pro příští rok navyšuje na 12 %. 

     
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9a/15 ZO: ZO schválilo cenu vodného pro rok 2024 ve výši 50,- Kč včetně DPH/ 
                                      m3. 
 

b) Cena stočného na rok 2024 je nakalkulována ve výši 49,11 Kč/m3, s DPH to je 55,- 
Kč/m3. DPH na stočném se ze zákona pro příští rok navyšuje na 12 %. 

     
Hlasování:  
Pro:  12    Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 9b/15 ZO: ZO schválilo cenu stočného pro rok 2024 ve výši 55,- Kč včetně DPH/ 
                                      m3. 
 
10. Cena stočného 2024 
      Starostka: na základě kalkulace ceny stočného je třeba stanovit paušální výši stočného na 
      jednu osobu a rok. Vychází to na 1.650, - Kč/osoba/rok. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10/15 ZO: ZO schválilo paušální cenu stočného pro rok 2024 na osobu a rok ve 
                                      výši 1.473,21 Kč bez DPH, tj. 1.650, - Kč včetně DPH. 
 
 
11. Prodej, koupě pozemků 
      Starostka: xxx souhlasí s návrhem RO vyměnit předzahrádku a vjezd za 
      pozemky v korytě potoku Babačka p. č. 1177/3 o výměře 475 m2, druh pozemku vodní 
plocha a 1177/5 o výměře 422 m2, druh pozemku vodní plocha, oba k. ú DB. Pro něj jsou 
nepotřebné, obci budou přístupné pro opravy vodního toku, případně pro práce kolem čističky. 



 

Obec mu prodá p. č. 1105/37 o výměře 86 m2, druh pozemku ostatní plocha a p. č. 1105/38 o 
výměře 22 m2, druh pozemku ostatní plocha, oba k. ú DB. Pozemky vzniknou dle GP č. 419-
29/2023. Hlasujeme o souhlasu s vyvěšením záměru o prodeji těchto pozemků. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 11/15 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru o prodeji: 
     p. č. 1105/37 o výměře 86 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú DB a 
     p. č. 1105/38 o výměře 22 m2, druh pozemku ostatní plocha, k. ú DB. 
 
 
12. Školní park-projektová dokumentace 
      Starostka: cenová nabídka od D+Aarchitekti na projekční práce na Školní park Bory ve výši 
      689.700, - Kč včetně DPH. Jedná se o uznatelné náklady. Hlasujeme o souhlasu s cenovou 
      nabídkou. 
      
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 12/15 ZO: ZO schválilo Cenovou nabídku projekčních prací na akci Školní park 
                                      Bory-projektová dokumentace pro územní a stavební řízení a pro  
                                      provádění stavby od D+Architekti ve výši 689.700, - Kč včetně DPH. 
 
 
13. Výběrové řízení 
Starostka: je ideální doba soutěžit, firmy shánějí práci, je možnost získat dobrou cenu: 
     a) Komunikace na Sádkách 
         4.400.000, - Kč bez daně je rozpočet, doufejme, že nabídky budou nižší, vypsalo by se 
         výběrové elektronické řízení, můžeme ho nechat pro nabídky déle otevřené, aby se mohlo 
         přihlásit více zájemců. 
          
Kotačka L.:  nebude lepší vypsat řízení na jaře? Nebudou nižší ceny? 
Viliš P.: takto aspoň uděláme průzkum trhu, kdo co nabídne, jaký bude zájem. V případě, že 
budou nabídky vysoké, můžeme výběrové řízení zrušit. 
Starostka: ta administrace řízení bude taky něco stát, nebudeme si moct moc vybírat. Vypsání 
dalšího řízení by opět něco stálo. Jde převážně o asfaltování silnice. Moc bych nečekala, větší 
firmy už si mohou nějakou práci zajistit a nebudou mít zájem o takovou drobnost. 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13a/15 ZO: ZO schválilo vypsání výběrového řízení na stavbu Komunikace na 
                                       Sádkách. 
 
 
 



 

     b) Hřbitovní zeď 
Dostali jsme dotaci 300 tisíc, rozpočtovaná cena je 863.200, - Kč včetně DPH. Na výběrové 
řízení bude stačit obálková metoda. Je potřeba, aby práce byly hotové do konce července, do 
konce října musí být vyúčtovaná dotace.  
Kotačka L.: to obvoláš místní firmy? 
Starostka: určitě, máme tady osvědčené firmy, které už tady pracovaly, víme, co od nich čekat 
a požadovat. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 13b/15 ZO: ZO schválilo vypsání výběrového řízení na stavbu Hřbitovní zeď. 
 
 
14. Schválení rozpočtu 2024 
      Starostka: k návrhu rozpočtu nebyly od občanů podané žádné návrhy. Jestli nemáte ani vy  
      návrhy a připomínky, můžeme hlasovat o schválení rozpočtu na rok 2024 ve výši 
      23.680.700, - Kč.  
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 14/15 ZO: ZO schválilo rozpočet na rok 2024 ve výši 23.680.700, - Kč.  
 
 
15. Žádosti 
      Starostka: je jedna žádost na vylepšení osvětlení ve spodní tělocvičně-herně stolního tenisu,  
      žadatel oddíl stolního tenisu. Jedná se o výměnu světel. Platba by byla jen za materiál, 
      práci udělají žadatelé na vlastní náklady. Předám požadavek řediteli školy. 
 
 
16. Různé 
a) pracovní skupina MA21 2023 
    máte někdo zájem se zapojit? Uvítáme nové členy. Nevím, jak dlouho bude MA21 fungovat,  
    šetří se všude. Složení pracovní skupiny pro MA21 je: 
Ing. Lucie Dostálová, Tomáš Havlát, Mgr. Michaela Hudková, Mgr. Eva Jahodová, Mgr. 
Zuzana Jurková, Blanka Křížová, Ing. Mária Necidová, Ing. Josef Pipek, Zuzana Špačková, 
Marián Vala, Pavel Vávra. 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 16a/15 ZO: ZO schválilo složení pracovní skupiny pro MA21: Ing. Lucie 
                                        Dostálová, Tomáš Havlát, Mgr. Michaela Hudková, Mgr. Eva 
                                        Jahodová, Mgr. Zuzana Jurková, Blanka Křížová, Ing. Mária  
                                        Necidová, Ing. Josef Pipek, Zuzana Špačková, Marián Vala, Pavel  
                                        Vávra. 



 

b) bylo koupeno obecní auto, bylo namontováno tažné zařízení, necháme je polepit 
c) dotace Nová ŠJ-už byla podána 
                Domácí čistírny odpadních vod Cyrilov-bude se podávat zítra 
                Poldr HB-podána byla, čekáme na výsledek 
                Vodoměry digitální- je nutné je měnit, staré již nemají kalibraci, cena vodoměru, 
který zaeviduje stav odběru na dálku cca 2.500, - Kč. 
Viliš P.: co se starými vodoměry? Prodat, třeba by je někdo chtěl. 
Starostka: můžeme je zkusit nabídnout k prodeji. 
 
d) Nevajgluj-smlouva 
zajištění úhrad nákladů obcím na úklid, soustřeďování a další nakládání s odpady tabákových 
výrobků s filtry (nedopalky) a také osvětová činnost, která je zaměřená na omezení odhazování 
nedopalků v obcích mimo určené sběrné nádoby. Smlouvu jste dostali do emailů. 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 16d/15 ZO: ZO schválilo Smlouvu o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady 
                                       tabákových výrobků. 
 
Ing. Pipek J.: byl jsem na schůzce v AVE. Tam se o této smlouvě také smluvilo. Dále nám bylo 
řečeno, že je potřeba recyklovat 60 % odpadu, ceny na likvidaci odpadů se budou navyšovat. 
Apel na občany, aby nedávali do popelnic, co tam nepatří. 
 
e) adventní koncert, obec zajišťuje trhy, svařák, od hasičů bude zajištěn dozor. 
f) v sobotu rozsvěcení stromů proběhne pouze na zázemí, stromy u kostelů se rozsvítí 
   s veřejným osvětlením. Nová výzdoba. Kulturní program-ukulele, koledy žáci ZŠ, divadlo.  
  Občerstvení chleba se sádlem a cibulí, napečeno pro dětičky-Milotová Petra, svařák Vilišovi, 
  dva sudy piva Bernard 12, kdo půjde k pivu? Pro děti čaj. 
g) v pátek 15.12.2023 od 18.00 hodin poslední zastupitelstvo v letošním roce.      
h) cena za elektřinu na SZ 
     konala se tam první velká akce v zimě, protočilo se tam veliké množství elektřiny, nájemci 
platili 2.500, - Kč. Hodně se protopilo. 
Viliš P.: chlazení to je žrout jako hrom. Každý přímotop má termostat, tam můžeš nastavit 
topení. Na radiátorech nastavíš teplotu, když klesne, tak by se měl sepnout.  
Starostka: chlazením to rozhodně není, to se používalo během všech letních akcí a nikdy žádná 
mimořádná spotřeba nebyla. Nějak se musí zkusit topit. Nastavit tam provoz od čtvrtka do 
neděle, jaká bude spotřeba.  Pozveme Sedmidubského, aby to pořádně vysvětlil a nastavil.  
Viliš P.: nájemci nechtěli topit v kamnech, měli strach, aby se malé děti nespálily, je potřeba 
dát před krb nějakou ohrádku, aby se děti k tomu nedostaly. 
 
Starostka: na rozsvěcení adventní výzdoby, jestli můžete přijít dříve, pomoci nám to nachystat. 
Chystat stoly, mazat chleby apod. já z rodinných důvodů přijedu na čas. 
 
 



 

 
17. Závěr 
Starostka ukončila jednání ZO ve 20.00 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
Ověřovatelé zápisu:  
      
Fňukalová Charvátová Petra    ________________________________ 
 
Březka Josef      ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


